
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 9. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 169
Mener ministeren, at 5 punkts-planen med hygiejnetiltag, der har til formål at
holde husdyr-MRSA på svinebesætningerne og hæmme spredningen til sam-
fundet, ville være blevet etableret på et tidligere tidspunkt, hvis ikke der var
gået næsten to år fra det blev kendt, at svine-MRSA var steget markant på
slagterierne til, der var kendskab til udbredelsen i svinebesætningerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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